
كرباسچي همين چند روز پيش بود كه گفت هفت 
نفر نهايي براي نامزدي شهرداري تهران، سياسي و 
باندي انتخاب شده اند، نه بر اساس عملكرد و قدرت 
مديريت. جلس��ات اعضاي شوراي ش��هر با احزاب 
سياسي خاص بيرون از شورا هم اكنون بر نگراني ها 
و يله شدن بيش از پيش تهران دامن زده است.  اي 
كاش كسي به داد تهران و تهراني ها برسد. كيست كه 
نداند كم كاري در تهران بر همه ايران اثرگذار است. 

 سياستزدگيبهشوراآسيبميزند
در آستانه س��الروز ش��ورا رئيس ش��وراي شهر در 
گفت وگو با »ايسنا« گفت: سياست زدگي، تفرقه و 

درگير شدن در مس��ائل جناحي و محفلي خطري 
است كه ممكن است به شورا آسيب برساند.  محسن 
هاش��مي با بيان اينكه به عملكرد ش��ورا نمره ۱۵ 
مي دهم، گفت: اگر بخواه��م صادقانه جواب بدهم، 
جايگاه شورا از آنچه تصور مي كردم جنبه تشريفاتي 
و تبليغاتي بيشتري دارد، انتظارم اين بود كه در اين 
جايگاه بتوانم با س��رعت و انرژي بيش��تري به حل 
معضلات و مسائل شهر بپردازم، اما متأسفانه مسائل 
فرهنگي و سيس��تماتيكي وج��ود دارد كه موجب 
مي ش��ود بخش زيادي از انرژي، وقت و انگيزه فرد 
براي خدمت مستهلك شود؛ به طور نمونه با وجود 

پيگيري هاي زيادي كه جهت راه اندازي پروژه مترو 
و تقويت آن در اين دوره داشته ام، هنوز جهشي در 
فعاليت هاي اين شركت رخ نداده است و منابع مالي 
و حمايت هاي لازم به سوي اين پرژه كه مهم ترين 

اولويت شهر است، تخصيص نيافته است. 
 اعترافبهسياسيبازي

اين اظهارات محس��ن هاش��مي پ��س از اعترافات 
كرباس��چي به باندب��ازي اعضاي ش��وراي ش��هر 
پايتخت بيان شده اس��ت.  غلامحسين كرباسچي، 
دبيركل حزب كارگزاران س��ازندگي هفته گذشته 
طي يادداش��تي راجع به انتخاب ش��هردار و مطرح 

ش��دن ميثاق نامه اعضاي شوراي ش��هر نوشت: در 
شرايطي كه اين همه مش��كلات داخلي و خارجي 
براي كش��ور وجود دارد و مردم در زندگي شهري با 
انبوهي از مشكلات اداري، اجرايي، زيست محيطي، 
ترافيك و... مواجه هستند، يك سال قبل دلشان را 
به اصلاح طلبان خوش كردند و شورايي با رهنمود 
بزرگان اصلاحات تش��كيل ش��ده اس��ت. خيلي از 
افرادي را كه در ش��وراي ش��هر عضو هستند اصولاً 
كسي نمي شناخت و حتي افراد سياسي كه سال ها 
در اين كشور فعال هستند تا به حال اسامي برخي 
از اين اعضا را نشنيده بودند، اما براي حفظ وحدت 
اصلاح طلبان به اين افراد رأي دادند. مردم نيز با اميد 
و اعتماد به اي��ن اعضا رأي دادند، اما اين ش��ورا كه 
2۵ درصد از عمر مفيد خود يعني يك سال از چهار 
سالش را گذرانده، هنوز نتوانسته شهردار مناسبي 

انتخاب كند تا مسائل شهر حل و فصل شود. 
كرباسچي در همان يادداشت نوشته بود: اين افتخار 
نيست مجموعه شهرداري كه بايد به مردم خدمت 
كند، توسط اعضاي ش��وراي شهر تهران بين زمين 
و هوا معلق بماند يا احياناً فردي انتخاب ش��ود كه 
توانايي شخصي لازم را براي مديريت شهر و قدرت 
هماهنگي با دولت،  قوه قضائيه و دستگاه هاي مختلف 

نظام براي حل مشكلات شهر نداشته باشد. 
دبير كل كارگزاران خطاب به رياس��ت شورا نوشت: 
آقاي هاشمي هم نسبت به كارنامه خود بايد پاسخگو 
باش��د. اگر زمان گذشت و كار درس��تي انجام نشد 
كس��ي به موضوع اختلافات توجه نمي كند. مهم، 
كارنامه شهرداري تهران و شوراي اصلاح طلبان است 
كه آيا كارنامه قابل قبولي دارند؟ اگر اينگونه نباشد، 
براي جريان اصلاح طلبي و حتي رهبران آن موجب 

سرشكستگي است. 
 7غيرتوانمندنامزدشهرداری

محمد عليخان��ي، رئي��س كميس��يون عم��ران و 
حمل و نقل شوراي شهر تهران هم پيش از اين گفته 
است: ليست هفت نفره اي كه به عنوان گزينه هاي 
شهرداري تهران توسط اعضا انتخاب شدند، ليستي 
قوي  نيس��ت.  اوضاع باندبازي اي كه اكنون شوراي 
شهر درگير آن است و از سران اصلاحات – كارگزار 
گرفته تا رئيس و اعضاي شورا به آن معترفند، بيش 
از همه دامن شهروندان را خواهد گرفت.  كم كاري 
در تهران در كل ايران اثرگذار است؛  اي كاش احزاب 
سياسي راه يافته به مديريت ش��هري تهران لااقل 
براي حفظ اعتماد مردم به خودش��ان و جلوگيري 
از آبروريزي بيش��تر هم كه ش��ده كمي كار كنند و 

سياسي بازي را اقلًا فعلًا تعليق كنند. 
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دادستانكلكشور:

ادامهازصفحهاول
به گفته وي به رغم تأمين فضاي مناسب و صدور مجوز ورود سرورهاي 
 CDN آن به داخل كش��ور، راه اندازي مركز مذكور فقط به صورت
)ش��بكه توزيع محتوا( صورت پذيرفت. حس��ين پور تأكيد مي كند: 
بنابراين با توجه به عدم همكاري تلگرام در چارچوب مصوبه مذكور، 

ادامه فعاليت CDN  تلگرام در ايران غيرمجاز شناخته شد. 
اقبالمردمبهپيامرسانهايداخلي

اقبال مردم به پيام رسان هاي داخلي نمادي از حمايت آنها از كالاي 

ايراني هم هست.
ابوالحسن فيروزآبادي، دبير شوراي عالي فضاي مجازي با تأكيد بر 
حفظ حريم خصوصي و حقوق شهروندي مردم در پيام رسان هاي 
داخلي تأكيد مي كند: تمامي پيام رس��ان هاي خارجي مي توانند 
مورد حمله همه شهروندان خارجي و ايراني قرار بگيرند؛ بنابراين 
پيام رسان هاي خارجي در خطر تعرض دنيا هستند و در صورتي كه 
اين اتفاق بيفتد هيچ نظامي وجود ندارد كه بتوانيم حريم خصوصي 
شهروندانمان را حفظ كنيم و هويت حمله كننده را تشخيص دهيم، 

اما در پيام رسان هاي داخلي اگر تعرض، هك و حمله ويروسي اتفاق 
بيفتد، قابليت شناسايي، پيگيري و تعقيب قانوني مطابق قوانين و 

مقررات جمهوري اسلامي وجود دارد. 
فيروز آبادي كاه��ش 2۷ درصدي بازديده��ا و ۱۷درصدي توليد 
مطالب در اين مدت را در تلگرام نشان دهنده اتحاد ملت مي داند و 
مي افزايد: ما با جديت اين طرح را پيگيري خواهيم كرد و در مرحله 
بعد تمامي كس��ب و كارهاي فعال در تلگرام نسبت به كوچ اقدام 

خواهند كرد. 

اين حجم عظيم قاچاق از مبادي رسمي بدون تباني ممكن نيست

قرار دولت با تلگرام تمام شد
باپايانفعاليتCDNهايتلگرامدرايرانزمينهحضوركاربرانايرانيدرفضايامنپيامرسانهايداخليبيشازپيشفراهمشدهاست

 محسن هاشمي: فكر نمي كردم شوراي شهر
 اينقدر تبليغاتي و تشريفاتي باشد

اعترافبهگرفتارآمدنشورایشهردرحاشيههاوتأثيراتبيرونی

دادس�تانكلكشورباطرحاينس�ؤالكهمگر
ام�كاندارداي�نحجمعظي�مازقاچ�اقوارز
بدونتبانيازمباديرس�ميواردكشورشود،
ازبررس�ياينموضوعدردادس�تانيكلخبر
دادوگفت:درهرحوزهايكهمعاونتاقتصادي
كاریب�رايپيگي�ريمعض�لوپروندهه�اي
مرتبطباقاچ�اقكالاوارزداش�ت،مس�ئولان
قضاي�يهمكاريهايلازمراداش�تهباش�ند.
حجت الاسلام والمس��لمين منتظري در اختتاميه 
پانزدهمي��ن هماي��ش سراس��ري رؤس��اي كل 
دادگستري ها و دادستان هاي سراسر كشور با اشاره 
به مصيبت هايي كه قاچاق و ارز براي كشور و اقتصاد 
كشور ايجاد مي كند و ضرورت پيگيري دادستان ها 
نس��بت به تباني هاي صورت گرفت��ه در اين زمينه 
گفت: بنده سفري به بندر شهيدرجايي داشتم و آنجا 
از نزديك در جريان مشكلات قرار گرفتم؛ از اين رو 
معاونت اقتصادي دادستاني كل را مسئول اين كار و 
تأكيد كردم، چون مسئله قاچاق مهم است مستقيماً 
ورود پيدا كرده و مطالبه بررس��ي و پيگيري دارم.  
دادستان كل كشور در ادامه خطاب به دادستان هاي 
سراس��ر كش��ور گفت: در هر حوزه اي كه معاونت 
اقتصادي كاری براي پيگيري معضل و پرونده هاي 
مرتبط با قاچاق كالا و ارز داشت، همكاري هاي لازم 
را داشته باشيد؛ چراكه امسال هم به لحاظ تأكيدات 
مقام معظم رهبري و هم به لحاظ مسائل اقتصادي 
بايد موضوع قاچاق كالاو ارز را جدي تر از گذش��ته 
پيگيري كنيم.  حجت الاسلام والمسلمين منتظري 
با اشاره به موضوع قاچاق خودرو در حوزه بندرعباس 
گفت: در رابطه با اين موضوع دادستاني بندرعباس 
ورود پيدا كرد و حتي برخي دستگاه هاي اجرايي نيز 
به اين موضوع صحه گذاشتند، اما مشاهده كرديم 

كه مسئول يكي از گمركات طي مصاحبه اي اعلام 
داشت كه مراحل قانوني ورود اين خودرو ها طي شده 
است؛ در همين ارتباط بنده به رئيس دادگستري كل 
استان هرمزگان اعلام كردم موضوع را بررسي كنيد 
كه مديركل گمرك با توجه به اس��نادي كه موجود 
است و دال بر وقوع تخلف دارد بر چه مبنايي چنين 

صحبتي را مطرح كرده است. 
مجازاتبرايمتجاوزانبهحريمخصوصي
دادستان كل كش��ور در ادامه با بيان اينكه از دولت 
مصرانه مي خواهيم ك��ه در اج��راي منويات مقام 
معظم رهبري نسبت به س��اماندهي پيام رسان ها 
اهتمام داشته باشند، گفت: از يك سو بايد به تقويت 
پيام رسان هاي داخلي پرداخت و از سويي ديگر بايد 
به جامعه اين اطمينان داده ش��ود كه به هيچ وجه 
هيچ مقام و دس��تگاهي حق ورود به عرصه زندگي 

خصوصي اش��خاص را ندارد.  وي تصري��ح كرد: به 
عنوان دادستان كل و ش��ما به عنوان دادستان هاي 
سراسر كشور اين اطمينان را به مردم بدهيد كه هم 
به لحاظ شرعي و هم به لحاظ قانوني و هم با توجه 
به فتواي مقام معظم رهبري ب��ه هيچ وجه ورود به 
زندگي خصوصي اشخاص در شبكه هاي اجتماعي 
مجاز  نيست.   وی  گفت: مردم هرجا ديدند از طريق 
پيام رس��ان هاي داخلي ورودي به حريم خصوصي 
آنها صورت گرفته است، سريعاً مراجعه كنند تا ببيند 
كه قوه قضائيه در دفاع از حق آنها ورود پيدا مي كند 
و متخلفان و مجرمان را به اشد مجازات مي رساند.  
حجت الاس��لام و المس��لمين منتظري با تأكيد بر 
استفاده از ظرفيت دس��تگاه هاي اجرايي در حوزه 
حقوق عامه اظهار كرد: ه��ر موضوعي كه در حوزه 
هر نهاد و تشكيلات دولتي هست بايد آنها را مكلف 

كنيم كه اقدامات را انجام دهند و دادستان نظارت بر 
پيشرفت كار داشته باشد. 

ع�دهايروحانينمادرقمب�هدنبالحذف
ولايتفقيههستند

دادستان كل كشور در ادامه با اشاره به مشاهده آثار 
نفوذ دشمن گفت: دشمن حتي در بين حوزه هاي 
علميه ه��م براي نفوذ ت��لاش و برنام��ه دارد، بنده 
به اعتبار مس��ئوليت در دادگاه وي��ژه مي بينم كه 
گزارش��ات غير قابل تردي��دي در اين رابط��ه ارائه 
مي ش��ود؛ در ش��هر مقدس قم عده اي روحاني نما 
در قالب تش��كل هايي تشكيل جلس��ه مي دهند و 
موضوع جلس��ه اين آقايان اين اس��ت ك��ه چگونه 
موضوع ولايت فقيه را از قانون اساسي و نظام حذف 
كنيم.  حجت الاسلام و المسلمين منتظري با اشاره 
به موضوع مواجهه مأمور نيروي انتظامي با يك زن 
بدحج��اب در پاركي در تهران گفت: قرائن نش��ان 
مي دهد كه اين برخوردي كه به واس��طه اين ماجرا 
با نيروي انتظامي صورت گرفت، برنامه ريزي شده و 
اين موضوع از نوع فيلمبرداري اين ماجرا مشخص 
بود.  حجت الاسلام و المسلمين منتظري در ادامه با 
انتقاد از افرادي كه در قبال اين حركات فريادشان 
به آسمان بلند مي شود، اما در قبال توهين يك فرد 
نانجيب به س��احت مقدس امام رضا )ع( س��كوت 
مي كنند، گفت: آيا شما يك سرمقاله در روزنامه هاي 
آنها ديده ايد كه اين فرد توهين كننده به س��احت 

مقدس امام رضا )ع( را محكوم كرده باشند؟
دادستان كل كش��ور ادامه داد: در اين موضوع، فرد 
اهانت كننده به محض اينكه متوجه ش��د دستگاه 
قضايي پيگير موضوع است به قصد فرار به فرودگاه 
امام مراجعه كرد كه خوشبختانه توسط دادستاني 

تهران در همانجا دستگير شد. 

دراينستونپيامها،متنها،عكسنوشتهاوخبرهايكوتاه
منتشرش�دهدرفضايمجازيرامنتش�رخواهيمكرد؛بدون
هيچگونهتوضيحوتفسير.بازنشراينمواردهمبهمنزلهتأييد

ياردمحتوايهيچكدامازآنهانيست.

ژنرالدرتوييترنوش�ت: بعد از كنكور ارش��د اگه اس��نپ رو چك 
مي كردي مي ديدي اطرافت پر از ماشينه؛ چون اكثر شركت كنندگان 

راننده اسنپ بودن و بعد از آزمون دنبال مسافر !

توييتحامدشاهميريباانتش�اراينعكس: در جغرافيايي كه 
حتي پروانه ها از كودكان بيش��تر عمر مي كنند، ش��ما بگوييد من چه 

شعري بنويسم؟
 
توييتياسرجلاليدرواكنشبهتصميموزارتارتباطاتبراي
مس�دودكردنCDNهايتلگرام: اين يك اعتراف رسمي است . 
رئيس جمهور و وزير ارتباطات بايد شفاف بگويند كه در اين چند سال 
چه تسهيلات و خدماتي در داخل ايران براي تلگرام فراهم كرده اند. اين 
چه توافقي است كه تا امروز تداوم داشته و حتي ايجاد اغتشاش و تشويق 

به اقدام تروريستي هم نتوانسته آن را به آستانه نقض برساند ؟!

تويي�تس�يدمرتضي: پليس اگر امنيت ايجاد نكن��ه همين خانم 
عليدوستي جزو اولين نفراييه كه به پليس حمله مي كنه؛ اگر هم امنيت 
ايجاد كنه باز هم اين سلبريتي فمينيست جزو اولين نفراتي هست كه 
به پليس حمله مي كنه ! كلًا جهالت در س��لبريتي ها موج ميزنه و فقط 

توي قرن 2۱ هستن و هنوز تو عصر حجر گير كردن !

باباش�ملباانتش�اراينعكسنوش�ت: توي راه تا برس��يم به 
هلي كوپتر آقا مهدي باكري يك دور تسبيح »مرگ بر امريكا« گفت 
و بعدش هم گفت: آقاي مش��كيني گفته ثواب گفتن مرگ بر امريكا 

كمتر از صلوات نيست.  

مرتضيمحمدپ�وردرتوييترنوش�ت: اندر تناقضات روغنفكران 
همين بس كه وقتي شهيدي تشييع مي شود ميگن يه مشت استخوان 

حالا برا رضا پالاني مزدور از ضرورت احترام به جسد سخن ميگن!

شازدهكوچولونوشت: يه زماني رضا پالاني در لباس شاه به كشور 
خيانت كرد و يه روز امثال باطبي با نامه به ترامپ و در خواست تحريم 
بيشتر. حالا اگه اين داره براي جس��د اون توييت مي زنه چيز عجيبي 

نيست. از قديم گفتن ديوانه چو ديوانه ببيند خوشش  آيد. 

توييتسيداميرسياح: با گذشت سه سال از اجراي توافقنامه تعرفه 
ترجيحي بين ايران و تركيه، مراكز تجاري ايران پر ش��ده از برندهاي 
پوشاك تركيه؛ الان دولتمردان ايران مي توانند حتي يك برند در مراكز 

تجاري تركيه نشان دهند؟!

عليرضا سزاوار

س�لامبرش�مامخ�اطبانهميش�گي»جوان«.دلگويههايشما
عزيزانراازطريقش�م�اره88498440شنواوپ�ذيراهستيم.
اينستونرامس�ئولانومديرانباحساس�يتويژهميخوانند.

يکشهروند-تهران: شنبه برای تعويض پلاك خودرو به يافت آباد 
رفتم كه صد و يك هزار و 800 تومان پرداخت كردم. يكش��نبه رفتم 

هزينه صد و 3۱ هزار و ۵00 تومان شده بود. ميگم چرا اشتباه زدين.
ميگه امروز گرون شده!

واقعاً به اين ش��كله كه امروز بخوابيم فردا صبح بيدار بش��يم و ببينيم 
قيمت 30 درصد رفته روش؟!

اكبر محمودي
  گزارش  یک

  جمعی از پرسنل ش��ركت بهره برداری مترو با ارسال نامه  ای خطاب به 
مديريت شركت تأكيد كردند پس از گذشت ۱3 سال از فعاليت مترو وعده 

تشكيل كانون شورای اسلامی كار عملياتی نشده است. 
   رئيس س��تاد بازس��ازي عتبات عاليات اقدامات اين ستاد را در سوريه 
تشريح كرد و گفت: پرچم ايران روي دست جوانان سوري بهترين پاسخ به 

موشك پراني امريكا و حاميان تروريست ها بود. 
   سازمان حمل و نقل و ترافيك اعلام كرده ش��هرداري تهران برنامه اي 
براي تمديد مهلت اعلام  شده ندارد و طرح ترافيك را از پانزدهم ارديبهشت 

اجرا مي كند. 
   سرپرست شهرداري تهران اظهار كرد: خدمات درماني به زنان سرپرست 
خانوار و كودكان كار در درمانگاه هاي ش��هر س��الم به صورت رايگان ارائه 

مي شود. 
   مهدي گلشني، عضو ش��وراي عالي انقلاب فرهنگي از مخالفت بيشتر 
اعضاي ش��ورا باحذف مدارس س��مپاد خبر داد و گفت: بايد در كنار اين 
مدارس، كلاس اخلاق براي دانش آموزان نخبه برگزار شود تا دچار روحيات 

و افكار نامناسب نشوند. 
   رئيس سازمان نهضت سوادآموزي منشأ اغلب ترك تحصيل ها را دلايل اقتصادي 

دانست و از رشد 2/8 درصدي نرخ باسوادي در سال هاي ۹0 تا ۹۵ خبر داد. 
   معاون بيمه اي سازمان تأمين اجتماعي از اجراي سراسري طرح پرونده 

فني الكترونيك بيمه شدگان ظرف يك ماه آينده خبر داد. 
   وزير بهداشت گفت: اميدواريم ش��هردار جديد اهتمام زيادي در مورد 
بهداشت و درمان مردم شهر داش��ته باش��د و بتوانيم در مسئله درمان و 

پيشگيري خدمات زيادي ارائه دهيم. 
   مدير كل دفتر ممي��زي و حدنگاري اراضي س��ازمان جنگل ها با بيان 
اينكه تاكنون براي بيش از 30 ميليون و ۴00 ه��زار هكتار از اراضي ملي 
نقشه كاداستر تهيه و در سامانه ثبت اراضي ملي تثبيت و اسناد تك برگي 
آنها اخذ شده است، گفت: تهيه نقش��ه كاداستر براي حدود ۱۱۴ ميليون 
هكتار اراضي ملي باقي مانده است كه بايد تا پايان برنامه ششم توسعه اين 

كار صورت بگيرد. 

نیره ساری
   قضایی

زهرا چیذري 
  گزارش  2

 آب رفتن چالش برانگيز
داوطلبان تحصيلات تكميلي

آذرماه سال گذشته با پايان يافتن مهلت ثبت نام در آزمون كارشناسي 
ارشد سال ۹۷، اطلاعات درخور توجهي از تعداد داوطلبان اين آزمون 

به دست آمد. 
حسين توكلي، مشاور هميشگي سازمان سنجش آموزش كشور طي 
گفت وگويي از ثبت ن��ام 6۱۵ هزار و ۷60 نفر در اي��ن آزمون خبر داد. 
توكلي حتي از در نظر گرفتن فرصتي مجدد جهت ثبت نام داوطلبان 

آزمون كارشناسي ارشد تا سوم اسفند خبر داد. 
اين در حالي اس��ت كه به گفته رئيس سازمان س��نجش، در اين دوره 

تعداد ۱۴2 هزار داوطلب نسبت به سال قبل كمتر شركت كرده اند. 
نگاهي به تعداد ثبت نام كنندگان آزمون كارشناسي ارشد در سال هاي 
اخير نشان مي دهد، ثبت نام در اين آزمون هرچند كه روند ثابتي نداشته، 

ولي در مجموع بيشتر دچار كاهش داوطلب بوده است. 
 در ش��ش س��ال اخير، بيش��ترين آمار ثبت نام داوطلب��ان در آزمون 
كارشناسي ارشد، مربوط به سال ۹3 است كه در اين سال، بيش از ۹۴8 

هزار نفر ثبت نام كردند. 
دلايل مختلفي را مي توان براي كاهش تعداد داوطلبان كارشناس��ي 
ارشد ذكر كرد؛ از جمله اينكه دانشجويان و خانواده ها در ساليان اخير 
دريافته اند كه اگر روزي تلقي آنها اين بوده است كه مسير خوشبختي از 
دانشگاه عبور مي كند، اما حالا مدافع اين تفكر نيستند. البته اين كاهش 
تعداد داوطلبان، تنها در كنكور كارشناسي ارشد رخ نداده و در كنكور 
دكتري س��ال ۹۷ هم تكرار شده اس��ت؛ داوطلبان دكتري امسال هم 

نسبت به سال گذشته حدود 30 هزار نفر كاهش داشته است. 
كاهش تقاضا براي ادامه تحصيل در حالي كه ظرفيت پذيرش همچنان 
رو به افزايش است، نشان مي دهد زيرساخت هاي ديگر براي مهيا شدن 
شرايط كسب تحصيلات تكميلي براي دانشجويان، در حال تخريب و 

كاهش است. 
از سوي ديگر مي توان اين كاهش تعداد داوطلبان را ناشي از دلايل ديگر 
نيز ارزيابي كرد. يكي از اين عمده دلايل، موضوع كاهش سطح كيفيت 
آموزش در مقاطع تحصيلات تكميلي است كه اين روزها بيش از گذشته 

خودنمايي مي كند. 
از سوي ديگر انگيزه داوطلبان براي كسب مدارج تحصيلات تكميلي 
پايين اس��ت؛ چراكه اصولاً انگيزه افراد از ارتقاي مدرك، كسب درآمد 
بيشتر يا يافتن فرصت هاي شغلي بيشتر است كه در چند سال اخير و به 
جهت سايه انداختن ركود بي سابقه بر اقتصاد كشور، ديگر كمتر كسي 

به سراغ تحصيلات تكميلي خواهد رفت. 

معاوندادستانكلكشوردرحقوقعامهخبرداد

 تعيين معاون ويژه در دادسراها
 براي پيگيري حقوق عامه

معاوندادس�تانكلكش�وربااش�ارهب�هتدويندس�تورالعمل
تعيي�نمع�اونوي�ژهدردادس�راهاي از حق�وقعام�ه،
سراس�ركش�ورب�رايپيگي�ريحق�وقعام�هخب�رداد.
محمدجواد حشمتي در پانزدهمين همايش رؤساي كل دادگستري ها 
و دادستان هاي سراسر كشور با اشاره به تدوين دستورالعمل حقوق 
عامه، ضمن قدرداني از حمايت هاي دادس��تان كل كشور از تعيين 
معاون ويژه در دادسراهاي سراسر كشور براي پيگيري حقوق عامه 

خبر داد. 
وي با بيان اينكه دادستان ها با درايت و تدابير به موضوعات ورودمی كند، 
حضور دادستان ها را در صحنه در كاهش جرائم بسيار مؤثر و معجزه آسا 

دانست. 
معاون دادستان كل كشور در حقوق عامه از رؤساي كل دادگستري ها 
خواست تا با عنايت ويژه اي امكانات لازم را براي پيگيري حقوق عامه در 

اختيار دادستان ها قرار دهند. 
وي با اشاره به ضرورت تثبيت مالكيت ها در دولت به دادستان ها توصيه 
كرد كه در شوراهاي حفظ حقوق بيت المال اين موضوع را پيگيري كنند 

و با اجراي طرح كاداستر مستند سازي صورت گيرد. 
حش��متي با بيان اينكه حقوق عامه بايد به معناي واقعي حفظ شود، 
بيان داشت: قانون تكليف دادستان ها را مشخص كرده است؛ به عنوان 
مثال قانون هواي پاك لازم الاجراست و مي تواند در بحث جلوگيري از 

آلودگي كمك كند. 
معاون دادستان كل كشور خاطر نشان كرد: حقوق عامه بايد در همه 
استان ها اولويت بندي شود، اولويت منطقه اي و استاني مي تواند كمك 

شاياني در اين رابطه كند. 

 بطحايي:  در حال رسيدن به اجماع 
براي تغيير زمان آغاز سال تحصيلي هستيم 

وزي�رآموزشوپ�رورشگف�ت:ب�هنظ�رميرس�داجم�اع
درب�ارهتغيي�رزم�انآغ�ازس�التحصيل�يدرحالبهدس�ت
آم�دناس�توب�هزوديلايح�هآنراآم�ادهخواهي�مك�رد.
سيدمحمد بطحايي در رابطه با آخرين وضعيت تغيير تقويم آموزشي و 
پيشنهاد بازگشايي مدارس از اواسط شهريور  ماه گفت: اين تغيير نيازمند 
مصوبه مجلس شوراي اسلامي است. هم اكنون طرح آن در دست بررسي 
است، اما هنوز به نتيجه نرسيده است؛ يعني اتفاق نظر واحدي در اين باره 

حاصل نشده است تا بتوانيم لايحه آن را به مجلس ارسال كنيم. 
وي افزود: به نظر مي رسد اجماع در اين باره در حال به دست آمدن است 

و به زودي لايحه آن را آماده خواهيم كرد. 
وزي��ر آموزش و پ��رورش درب��اره ح��ذف كنك��ور و آمادگ��ي وزارت 
آموزش و پرورش هم در اين باره اظهار داشت: حذف كنكور از اختيارات 
وزارت علوم است، اما ما آمادگي لازم را به عنوان وزارت آموزش و پرورش 
داريم تا اطلاع��ات مورد نياز وزارت عل��وم درباره دانش آم��وزان را در 

اختيارشان قرار دهيم. 
بطحايي با بيان اينكه كارگروهي براي بررسي حذف كنكور تشكيل شده 

است، تصريح كرد: اين كارگروه جلساتي در اين زمينه داشته است. 

ديوان عدالت اداري مصوبه كاهش ۲۵درصدي 
تعرفه خدمات بيهوشي را تأييد كرد

هيئتعموم�يدي�وانعدال�تاداريب�ارددرخواس�تابطال
مصوب�ههيئ�توزي�راندرخص�وصكاه�شتعرف�هخدم�ات
بيهوش�ي،كاهش۲۵درصدياينتعرفهرام�وردتأييدقرارداد.
به دنبال شكايت و درخواس��ت ابطال بند ۱ مصوبه 3۷2۹3/۵۴2۴0 
مورخ 3۱ خردادماه سال ۹6 هيئت وزيران، هيئت عمومي ديوان عدالت 
اداري پس از بحث و بررسي و استماع دفاعيات طرفين، با اكثريت آراي 
مصوبه كاهش تعرفه خدمات بيهوشي را غيرقابل ابطال  و تصويب آن را 

منطبق بر قانون و در صلاحيت هيئت دولت دانست. 
گفتني اس��ت، هيئت دولت در خردادماه سال ۹3 در مصوبه اي تعرفه 
خدمات بيهوش��ي را كه قبلًا ۱20درصد نس��بت به سال قبل افزايش 
داده بود، اص��لاح و با كاهش 2۵ درصدي براي اج��را به مراكز درماني 
ابلاغ كرده بود.  علاوه بر كاهش تعرفه خدمات بيهوشي، هيئت دولت 
در همين مصوبه تعرفه خدمات سونوگرافي را 22/۵ درصد و خدمات 

شيمي درماني را 30 درصد كاهش داده بود.

محسنهاش�ميرفس�نجانيپسازهش�تماهرياس�تشبرشوراي
شهرتهرانگفتهاس�تاگربخواهمصادقانهبگويمجايگاهشورابيش
ازتصوراتمتبليغاتيوتش�ريفاتياس�ت.اظهاراتهاش�ميدرحالي
صورتگرفتهكهجريانيكدس�تش�ورايش�هركههمگيازاحزاب
اصلاحطلبهستندتاكنوننتوانس�تهاندمصوبهدرخوريبراياداره
پايتختداشتهباشنديامشغولعوضكردننامخيابانهاييبودهاند
كهشهردارپيشينبرايتهرانساختهيادرگيرودارطرحبیسرانجام
ترافيکكهباگذش�تيکماهازس�الهمهنوزاجرايينشده،همهرا

سردرگمكردهاست.معضلانتخابش�هردارهمازديگرعملكردهاي
ناقصش�وراييكدستپايتختاس�ت.حالامحس�نهاشميهمپي
بردهكهرئيسشورايياس�تكهس�ردمدارانحزبيبرايشازبيرون
نس�خهميپيچندودردمردموكاراولويتدستچندمياست؛آنچه
درابتداوانتهامهماس�تگيسكش�يسياس�يوجناحبازياس�ت.
البتهبهاينمفسدهخودس�ردمداراناصلاحات-كارگزارهماعتراف
كردهاند.اعترافمحس�نهاش�ميب�هتش�ريفاتي-تبليغاتيبودن
ش�ورا،رويديگرهمينگيسكش�يسياسيدرش�ورايشهراست.


